
GRUNDEJERLAUGET HOLTE AVLSGARD

REFERAT

Der var ingen bemarkninger ti l beretningen, som forsamlingen godkendte uden kommen-
tarer.

ad pkt. 3: reqnskab 1995: + pkt. 4: forslao til budqet oo kontinoent 1996.
- Den manglende underskrift er ok, skal vare pA originalen

spml. fra salen: Hvad er udenfor gartnerens entreprise?
svar: Faldning af traer (bl.a. skadereder) samt sandkasser og bortkaring af "ulovligt"
anbragt haveaffald.

spml.: Hvad er ekstra?
svar: Renovering af klofterne (bl.a. med faldning af treer)

spml.: Pasning af vejene - kan kontingentet si fortsat vare af samme starrelse?
svar: Vejene skal passes vejfor vej (oprettelse af s6kaldte vejlaug) og kommer ikke
grundejerlaugets budget ved - pas derfor pi skader forvoldt af andre (vasner).

Efter disse bemarkninger blev s6vel regnskab g5 samt budget og kontingent 96 god-
kendt.

- ad pkt. 5: indkomne forslaq:
Forslag nr. I blev forst afvist p.gr.a. manglende interesse, men blev senere taget op igen
p6 en grundejers foranledning og en afstemning viste da 14 for og 10 imod

Forslag nr. l l bliver taget op af bestyrelsen n6r der er et klart overblik - der vil s6 blive ud-
sendt lister ti l afstemning blandt samtlige grundejere.'

ad pkt. 6: valo af bestvrelsesmedlemmer:
Gruppe | : Soren Dyssegaard valgt
Gruppe ll: Palle Schiff valgt

- : Allan Jensen Valgt

ad pkt. 7: valq af suppleanter:
Gruppe | : Bent Bendix Petersen valgt
Gruppe ll: Preben Kistrup valgt

af generalforsamlingen, mandag d.20. maj kl. 1930 i
Mariehojcentret. Gqt"

ad pkt. 1: valo af dirioent
Knud Schuttz Otev vatgfi og bekraftede generalforsamlingens lovlighed 

t 99 t
ad pkt. 2: formandens beretnino I f f 

Fse vedlagte
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ad pkt. 8: valq af revisor oo revisorsuppleant:
I stedet for N.H. Perdrup, som havde ansket at stoppe, blev Jorgen Barentzen valgt. Erik
Ole Olesen fort:Fller. Der blev ikke valgt en suppleant.

K 58: Hvem vejbelysningen? svar: NESA
K 147: Vi har 2 generende grantraer udfor hus? svar: fald det dirligste
O Z Nya traer i stedet for gamle (faldne). svar. det retableres

*, t{F4 t}iCr4ingrrpi gronne stier tiltaget.. svar: der skal rettes henv. til rideskolens best.

J *.ep, Hvor er.grusstien til/langs Klyngerne blevet af? svar: det skal vi retablere da det er
*, pA vores omr6de.

K 89: Borneinstitutionerne pAhjornet af Egebekvej er et "klondike": svar: det er midler-
. tidigt.

? : MA vi holde hons - bornehaven gar f.eks.: svar: ja men uden haner. Schultz vil under-
soge.
K 58: Kan jeg fA en ekstra kanal? svar: stil forslag herom til naste generalforsamling.

4..

referent

Palle Schiff.
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Genera l fo rsaml ingen den 20 .  ma j  d .3 .  -  Formandens bere tn ing .

St ig  Arn t  s ta r tede med a t  fo r ta i le ,  a t  se lv  om e je r lauget  har  eks is te re t  i  25  6r ,

sker  der  s tad igvek  t ing  og  sager ,  som v i  i kke  har  op leve t  fOr .  Nat ten  mel lem den

2 & 3  maj  ( to rsdag- f redag)  b lev  e je r laugets  eb le t raer  -  sa t  i  e f te rdre t  1994 p i
p lanen langs  K ikhanebakken ud  fo r  k lynge A og  K lkhanebakken nr .  30  & 32 ,  g rave t  op

og f jernet.  Et  af  t reerne som ikke havde detSi  godt,  havde tyven ladet l igge.

Treerne er blevet re-plantet ,  men vore fors ikr inger dekker ikke denne.foret ,ggsem.i .
hed .

Et ande+" problem som har eksisteret  i  25 6r er vor nabo t i l  @rnebakken, nemlig

Langk ja rgaard .  P i  de t  6bne kommunalbes ty re lsesmode i  fo r&re t  I ige iedes  pA Mar iehOj -
.Pnf ro i  r i k  (a i t le rOd Kommune i  b rechen Og v i l le  an lagge r^e tssag S i ledes ,  a t  f r6av lv e  

J r r \  J 9 r

og fo re in ingsproduk t ion  pd  byggetomten med opfore ise  a f  s to r  lade  kunne undg ies ,

seiv cm grundejeren i  Glostrup havde i8et  t i l ladelse af  Naturklagenavnet.  Kommunens

anskuelse af  sagen var meget i  t r id med ejer laugets bestyrelse.  Et  udvalg af  besty-

re isen havde a fho id t  m6de med SOl le rOd loka i fo ren ing  (Dansk  Natur f redn ings  Foren ing)

0g var  kommet  t i l  den  fe i les  a rgumenter ing .

Formanden redegjorde meget grundigt  for  sagens detal jer  og s lut tede med at  udtale:

"Der  b l i ver  e t  spendende ud fa ld  pd  nrange i rs  tov t rakker i " .

Bes ty re lsen har  fo ran ied ige t  omr&det  besk i re t  og  renovere t  me l lem k lyngerne F  & G.

Pd grund a f  omrddets  a lder  v i l  bes ty re lsen fo r tsa t te  p3  K ikhanebakken med een s iug t

Dr .3 r .

Den voidtagt,  der er udovet af  k lyngehusejerne i  k lynge A pi  Kikhanebakken mod vej-

endens l raen, prover bestyrelsen at  styre i  k lynge D og G pd Ornebakken ved fai les

beskar ing  a f  gar tneren .  Det  indg i r  na tur l igv is  i  en t repr isen ,  men ndr  e je rne  begyn-

der at  beskare selv i  k lyngernes traer,  der, . 'er  p laceret  i  grasplanerne, gir  det

ga i t .

; 3  8 9 0 ; l  1
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Den store legeplads i  nordenden af vort omride mellem Kikhanebakken og Ornebakken
som formanden navnte p& s idste genera i forsaml ing,  er  der  s tad igvak ingen afk iar ing
p6.  i  f remlagt  fors lag t i l  legepladsst ra teg i  a f  SOl lerod Kommune,  ser  man gerne

vores legeplads nedlagt og erstattet af ny kommunal legepiads i  Pi lekeret.
St ig Arnt gennemgik de relevante afsnit  i  Strategien og sluttede emnet med oplas-
n ing af  e jer laugets  skr ive lse t i I  kommunen af  8 /2-1996.  Skr ive lsens konk lus ion var
at satte den nedsl idte legeplads istand igen. Det vi l  s ige op t i l  det niveau som
al t id  var  lovet  os,  men a ldr ig  overholdt .  Den l igger  mere cent ra i t  end Pi iekaret ,
potentialet er her, idet vort omride som solvbryl lupskvarter er ved at andre slg
med unge nyindflyttere og dermed b0rn igen.
Arl id opfyldning af de sandkasser pd Kikhanebakken, der ikke er lukket af,  koster
e jer lauget  ca .  k r .  10.000, -
En grundejer i  Gr. I I  havde skrevet om forslag t i l  generalforsamlingen efter,  at
indkaldelsen var udsendt o3 forslag skal jo normalt vare formanden ihende inden
I. marts. St ig Arnt tog det med al l igevel t i l  godkendelse i  beretningen,da emnet
var stojen fra Helsing6rmotorvejen-
Formanden fortal te, at ejer lauget var indkaldt med andre foreninger t i l  mode pa det
nye hovedkvarter (Storkereden) sammen med Motorvejskontoret og teknisk direktOr i
SOllerOd Kommune Carl  S. Berggreen. H:r blev det helt  klart ,  at Holte Avlsgaards
front mod den nye motorvej er meget sirbar. StOjskarme ud for beboerne i klynge-
husene p& f ikhanebakken er utopi og placering nede ved motorvejen er nyttelost.

Stojen 96r over skarmene. Beplantningen pi skranterne hjelper noget (n&r de ikke er

sk6ret ned) med stojen gennem slugterne siger forslagsst i l leren kan der gores f loy.: t
ved. Det vi i  s ige fal lesomrddet mellem klyngerne A - B - C - & D fdr etableret bu'

sketter i l ighed med de store f i rkanter Kommunen anlagde pi sletten syd for vort om-

r6de.0konomien sp i i ler  meget  ind her ,  sd e, l -  skr ive lse f ra  E jer iauget  t i I  SOI lerOd

Kommune/Vejdirektoratet om en sidan udforeise af fagfolk i stedet for skarme, m5

vare reievant.
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Formanden fo r tsa t te  med bes ty re lsens  udsp i l  over fo r  e je rnes '  ved l igeho lde lse
af k lyngehusenes g6rdhavemure mod vejende.

Bestyrelsesmedlemmer fra Gruppe II havde sammen med murermester Torben Larsen
g8et hele k lyngehusbebyggelsen igennem. Gennemgangen af  de 110 klyngehuse var ret
neds l6ende.  Kun ca  22  huse g ik  he l t  f r i  a f  senere  p l ta le  om ved l igeho lde lse  mod
ve j  fo r  egen regn ing .

Vinteren havde varet  sE hird,  at  mange klyngehusejere ikke havde bemarket,  at
murafslutningen ved carport var revnet i fundamentet og tvers gennem murstenene
op t i l  remmen.

En sidste t ing var dog meget posi t iv ,  idet  e jer laugets ene revisor havde t i lsendt
bestyrelsen en kopi  af  brev f ra Nesa, der pt  s igt  lover nedlaggelse af  ledningerne
i  luf ten langs med motonvejgnl

Deref ter gik St ig Arnt  over t i l  antenneforhold og fortal te,  at  bestyreisen gerne
v i i le  have f0 l ing  med udv ik l ingen og  pr iserne  i  fo rho ld  t i l  vor t  eks is te rende an-
lag f ra Stofa,  som der el lers var t i l f redshed med. Gruppe I  & I I  betaler ca.
k r .  500, -  p r .  Ar  inc l .  lpbende ved l igeho lde lse  ( repera t ioner ) .

Der var blevet ret tet  henvendelse t i l  Tele Danmark ad hybr id-nettet .
Svare t  var  bek lagende,  a t  man s i  s ig  i kke  is tand t i l  a t  levere  en  kabe l - tv  l6sn ing .
Der skul le graves ca. 3 km fra Hol te Central  af  kr .  250,-  excl .  moms pr.  meter
samt ombygning af  nuverende programfordel ingsanlag.

Formanden afsiuttede beretningen med at fortelle om starten med to stiftende moder
ui t imo 1971 og at  bestyrelsen konst i tuerede sig i  januar 1972 og den forste ordinare
genera l fo rsaml ing  b iev  a fho id t  i  samme sa l  den 15 .  ma j  1973.


